
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 1/16 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 6. 1. 2016, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
  
Prisotni: K. Ernestl, I. Falnoga, C. Filipič, M. Gams, G. Kramberger, R. Pergarec, J. Pungerčar, M. Štraus, I. 
Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, Z. Jernejc, 
A. Fekonja, M. Koželj, T. Martun, T. Ručigaj, G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 16. 12. 2015. 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik predhodne seje. 
  
2.         Pogajanja in dogovori z ministrstvom in vlado 
  
a)             J. Pungerčar je poročal, da so bili s področij dejavnosti, ki jih pokriva SVIZ, podpisani trije Aneksi h 
kolektivnim pogodbam, in sicer za raziskovalno dejavnost (KPRD), dejavnost vzgoje in izobraževanja in 
kulturne dejavnosti RS. Aneksi so bili objavljeni  v Ur. l. RS št. 106, dne 30. 12. 2015, o čemer smo članstvo 
že obvestili. S tem so se odpravila nekatera nesorazmerja v plačnih skupinah »D«, »H« in »J«, povezana z 
dvigi izbranih delovnih mest v letu 2009, npr. »asistent z doktoratom« v H-skupini.   
  
Za nas je še zlasti pomembno, da se z zgoraj omenjenim aneksom za KPRD izhodiščni, pa tudi vsi nadaljnji 
plačni razredi delovnega mesta »raziskovalec z magisterijem« dvigne za en plačni razred, delovnega mesta 
»strokovno raziskovalni sodelavec« za dva plačna razreda, delovnega mesta »višji strokovno raziskovalni 
sodelavec« za en plačni razred, delovnega mesta »strokovno raziskovalni svetnik« za en plačni razred in 
delovnega mesta »vodilni strokovni sodelavec z doktoratom za dva plačna razreda. Izplačilo dvigov se bo 
izvedlo že s 1. 1. 2016. 
                          
b)        Pogajanja med vlado in vsemi ostalimi sindikati javnega sektorja o odpravi ostalih plačnih anomalij 
se bodo nadaljevala in naj bi bila končana do 31. 3. 2016.  Predvsem se bo potrebno dogovoriti o načinu 
in dinamiki odprave anomalij plačnega sistema glede vrednotenja delovnih mest in nazivov v vseh plačnih 
skupinah javnega sektorja. 
  
c)         V pripravi je nov zakon o raziskovalni dejavnosti ZRRD, pri kateri smo aktivno udeleženi (J. 
Pungerčar je član delovne skupine za pripravo predloga novega zakona na MIZŠ) in ki jo bomo budno 
spremljali. 
  
č)         V zadnjih fazi priprave je Zakon o visokem šolstvu,  ZViS-1. Upamo, da bo zakon boljši od sedanjega, 
saj še nismo dobili vpogled vanj. 
  
Sklep 1:  Pokušali bomo čim prej dobiti zadnji predloga novele zakona ZViS-1. 



  
  
3)         Ostale tekoče zadeve 
  
a)            Iz našega sekretariata so nam sporočili, da pripravljajo analizo zaposlenih za določen ali 
nedoločen čas za starejše raziskovalce, za kar smo jih že pred časom zaprosili.  
  
b)           Pred kratkim nas je glavni tajnik SVIZ Slovenije obvestil, da so iz pravne pisarne, ki ji je bilo 
naročeno, da prevzame in predloži na ustavno sodišče »Pobudo za presojo Ustavnega sodišča o mnenju 
Računskega sodišča o ukinitvi vplačevanja v II. pokojninski steber s strani delodajalca«, sporočili, da po 
proučitvi dokumentacije ne verjamejo v razrešitev, ugodno za nas in zato ne želijo sprožiti postopka 
presoje. Glavni tajnik nam je kljub vsemu pripravljen pomagati, vendar bo morda potrebno najti neko 
drugo pravno pisarno, ki bi za nas pripravila vlogo. 
  
Sklep 2: S postopkom »Pobudo za presojo Ustavnega sodišča o mnenju Računskega sodišča o ukinitvi 
vplačevanja v II. pokojninski steber s strani delodajalca« nameravamo nadaljevati. Skušali bomo po treh 
poteh:             

a)            Preko Ustavnega sodišča s pravno pisarno, ki jo bo podprl SVIZ, 
b)           Preko spremembe zakona o zavodih (ZZ), ki je bil sprejet  1991, nato pa le nekajkrat 
dopolnjen/spremenjen v posameznih členih, ali preko nekega drugega ustreznega zakona. 
c)            Sindikat bo obvestil direktorja o našem pričakovanju, da se sproži postopek spremembe 
oz. dopolnitve ustanovnega akta IJS. 

  
c)                  Na pravno pisano SVIZ smo naslovili vprašanje v zvezi s točko 2. a) prejšnje seje, glede izvolitev v 
višje znanstvene nazive, ali je to upravni postopek ali ne. Odgovor še čakamo. 
  
č)            J. Pungerčar je sporočil, da je dr. Tomaž Boh, državni sekretar na MIZŠ, odstopil s funkcije člana 
UO IJS zaradi nezdružljivosti opravljanja funkcije po Zakonu o integriteti in preprečevanju korupcije. 
  
4)         Razno 
  
Točka ni bila posebej obravnavana. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.30. 
  
Sejo je vodil B. Črnič.                                                                    Zapisnik pripravila:          Metka 
Štraus                                                                                                                                  Zapisnik 
pregledal:         Jože Pungerčar 
  
Ljubljana, 12. 1. 2016 
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 

- predsedniku ZS IJS                                      
- članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                               - direktorju IJS 
  



  
 


